
 

 

 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 23, Stationsvej og Kisumvej, Rønbjerg 

 

Tidspunkt: 22.08.2023 kl. 16.00 i Huset ved plejecenteret, Præstevejen 28. 

 

Antal fremmødte: 2 personer, 2 husstande 

 

Fra Bomiva deltog: Allan Birch, Hanne Brix Johansen og Elsebeth Madsen 

 

Valg af dirigent: Ingen. 

 

Afdelingsbestyrelsens beretning og godkendelse af driftsregnskab for 2022 

Hanne Brix Johansen gennemgik regnskab for 2022. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

Budget 2024 

Hanne Brix Johansen fremlagde budget for 2024. Budgettet blev enstemmigt vedtaget. 

 

Indkomne forslag 

 

Forslag om stemmeafgivelse på forbrugsselskabernes generalforsamlinger i 

2023/2024 

De fremmødte ønskede at Bomivas bestyrelse varetager stemmeretten. 

Enstemmigt vedtaget. 

 

Valg 

De fremmødte ønskede ingen afdelingsbestyrelse. 

 

Valg af medlemmer til repræsentantskabet 

Ingen. 

 

Eventuelt 

Der var kritik af kvalitet af hækklipning, samt at den var klippet for langt ned ved en bolig, 

og tilsyneladende ikke klippet ned i højde ved en anden bolig, hvor den er ret høj. 

Inspektør vurderer, om det store ahorntræ skal beskæres, det giver mange blade i beboer-

nes haver. 

Der er ujævnheder/huller i flisebelægning foran Stationsvej 36A-C. Inspektør vurderer, om 

der skal ske opretning af fliserne. 

Tagrender trænger til rensning, udføres normalt i efteråret, når blade er faldet af træerne. 

I efteråret laves et blomsterbed i området, hvor halvmuren er fjernet. 

 

 

 

 

Referent/Dirigent    

 

 

Elsebeth Madsen   

23.08.2023 

 

  


